
Edelachtbare dames en heren,

Allereerst wil ik u danken voor deze inspraakmogelijkheid. 

Mijn naam is Armand Karaoglan, bestuurslid van de Armeense Stichting Ani, welke in 
1999 is opgericht, met als hoofddoel het behartigen van de belangen van de Armeense 
gemeenschap. 

De eerste Armeniërs hebben zich begin jaren negentig gevestigd in Maastricht. Nagenoeg 
alle leden zijn vluchtelingen uit conflictgebieden zoals het Midden Oosten en de Kaukasus.

De stichting Ani en de Armeense kerk zijn het centrum van de gemeenschap van waaruit 
de culturele, maatschappelijke en religieuze activiteiten worden vormgegeven en 
gerealiseerd.

In onze gemeenschap is iedereen een vrijwilliger, alle leden helpen elkaar op alle 
mogelijke situaties.

(Enkele voorbeelden: De Armeense huisarts geeft medisch advies, de advocaat juridisch 
advies, de administrateur vult het papierwerk in, de cv monteur plaatst nieuwe radiatoren 
in de kerk, de tolk helpt met vertalingen, de woningstoffeerder met het plaatsen van 
laminaat, de kunstenares geeft kunstlessen aan de jeugd en onze muzikanten en zangers 
brengen onze mooie liederen ten gehore, bezoeken brengen en hulp bieden aan zieken 
en zwakkeren, onderhoud van kerkgebouw en parochiezaal. De Armeense Stichting Ani 
“doet”, zoals het motto van het Oranjefonds)

De stichting Ani is niet alleen naar binnen gericht, maar vormt ook activiteiten naar buiten. 
Enkele voorbeelden hiervan zijn:
• deelname aan stads- en wijkprocessies, 
• interculturele avonden tussen de Armeense en Maastrichtse gemeenschap, 
• organiseren van lezingen en klassieke concerten
• jeugd en ouderen kennis laten maken met de stad d.m.v. rondleidingen, bezoeken 

aan musea en bijzondere plekken. 
• deelname aan herdenkingen zoals de 4 mei Dodenherdenking en Memorial Day in 

Margraten. 
• het organiseren van een groot internationaal voetbaltoernooi
• het schenken van een groot Armeens monument aan de stad Maastricht ter ere van 

Servatius

De stichting komt soms geld tekort en vraagt eens in de zoveel tijd om financiële steun van 
de gemeente. Enkele malen heeft de gemeente, met name in de oude regeling subsidies 
integratie en mondialisering, zijn blijk van waardering gegeven en ons gesteund. 

Onze laatste aanvraag in de 4e Tender is jammer genoeg afgewezen. Ik ga nu niet de hele 
aanvraag hier uiteenzetten, maar wij zijn zeer teleurgesteld. Een kopie van onze aanvraag 
zal ik u doen toekomen of is op te vragen via dhr Huub Kerstens. 



De afwijzing heeft ons wel wakker geschud, en wij hebben de nieuwe subsidieregeling 
beter bestudeerd evenals de toegekende subsidies.

Enkele zaken vallen ons toch op:

• geen enkele allochtone organisatie heeft een toekenning ontvangen via de flexibele 
subsidies. Waarom? Is de drempel te hoog geworden? 

• het woord allochtoon is verdwenen en vervangen door diversiteit. Dit verzwakt wel 
de positie van deze allochtone organisaties. 

• De meeste toekenningen zijn aan de doelgroepen de senioren, de buurten en de 
studenten. 

• Het is een zoektocht naar alle toekenningen van de verschillende tenders op de 
gemeentelijke website. Wij vragen u een makkelijk te vinden overzicht te plaatsen 
van alle toekenningen op de website “maastrichtdoet.nl” (transparantie: art. 
13sub3)

• Welke organisaties ontvangen vaste subsidies en hoeveel en waarom zijn deze 
niet openbaar? (transparantie: art. 13sub3)

• Wij verzoeken de gemeente de thema’s minmaal 6 maanden vooraf vast te stellen 
zodat de organisaties ruim te tijd hebben om iets te kunnen organiseren rondom de 
thema. 

(De 1e Tender van 2016 met als thema diversiteit is pas recent openbaar gemaakt, 
met een laatste indientermijn van 10 juli. Dit is veel te kort !! Wij hebben geen zin 
om een project te verzinnen om zodoende een subsidie binnen te halen. Wij willen 
ook kans hebben om een duurzaam project neer te zetten en niet alle organisaties 
zijn sterk in het aanvragen van een subsidie. Gelieve hier ook rekening mee te 
houden.)

• Wij verzoeken de maximumbedragen te verlagen naar 10.000 per project zodat het 
geld onder meerdere organisaties verdeeld kan worden.

• Ook vinden wij het niet eerlijk dat eenzelfde organisatie 2x subsidie toegekend 
krijgt in een heel jaar voor hetzelfde project zoals het Fietsbankproject. 

• Wij vinden dat de beoordelingscommissie ook een afspiegeling moet zijn van de 
Maastrichtse samenleving en stellen voor dat er naar verhoudingsgewijs ook 
allochtonen in deze commissie moeten deelnemen.

Ik dank u.


